
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 31.08.2020, orele 14,00 

 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta ordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Primaria Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.125 din 
data de 25.08.2020, la care a participat un numar de 11 consilieri locali și 
dl.Stanciu Gheorghe-delegatul sătesc . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri, astăzi având în vedere prelungirea starii de alertă constatata prin 
H.G. nr.668/2020, respectand distanta minima de 1,5 m intre personae cu 
obligativitatea purtării măștii și a mănușilor de protecție. 

 Doamna secretară supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare, 
care se aprobă cu 11 voturi  “pentru”. 
 Președinte de ședintă a fost ales domnul Negoita Gheorghe. 
 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 
          1.Proiect de hotărâre privind a patra rectificare a bugetului local pe anul 2020 
- inițiator primar Radu Gheorghe 
   2.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale pentru realizarea  
obiectivului de investiție “Modernizare sistem de alimentare cu apă, foraj de 
adâncime și aducțiune, sat Slobozia, comuna Cătina, județul Buzău” - inițiator 
primar Radu Gheorghe 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale pentru realizarea  
obiectivului de investiție “Modernizare sistem de alimentare cu apă, foraj de 
adâncime și aducțiune, sat Valea Cătinei, comuna Cătina, județul Buzău” - 
inițiator primar Radu Gheorghe 

4.Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației unui imobil  
(clădire+teren)aparținând domeniului public al Comunei Cătina, din imobil cu 
destinația de unitate de învătământ în imobil  pentru desfăşurarea unei  
activităţi de protecție socială, pe o  perioadă de 5 ani - inițiator primar Radu 
Gheorghe 

5.Diverse. 
 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 11 voturi 
pentru . 
  
 
 

1.Proiect de hotărâre privind patra rectificare a bugetului local pe 
anul 2020 
 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare : se se retina art,46, alin.(1) 
si (2) din Legea nr.276/2006 a finantelor publice locale –distribuirea fondurilor 
la capitolul dezvoltare – investitii in contunuare, investitii noi  si cheltuieli 
asimiltate altor investitii. 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Popescu Vasile :am primit 221 mii lei pentru asistenta sociala si 

invatamant , sunt de accord cu proiectul de hotarare  



. 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
Dl. Primar Ș exista posibilitate de intocmirea documentatiilor aferente 

proiectelor de dezvoltare – apa pe viitor ? 
Dl. Birlodeanu Adrian  ptem sa aprobam noi mai mult ? 
Dl. Primar prin sponsorizare – da. 
 
 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale pentru 

realizarea  obiectivului de investiție “Modernizare sistem de 
alimentare cu apă, foraj de adâncime și aducțiune, sat Slobozia, 
comuna Cătina, județul Buzău” - inițiator primar Radu Gheorghe 
 

Dl.primar dă citire referatului de aprobare : aici putem discuta si 
proectul de la punctual nr 3 privind aprobarea notei conceptuale pentru 
realizarea  obiectivului de investiție “Modernizare sistem de 
alimentare cu apă, foraj de adâncime și aducțiune, sat Valea Cătinei, 
comuna Cătina, județul Buzău”, sunt legate intre ele . 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Primar  apa este la stratul I, seceta prelungita este cunoscuta, nu 

gasim documentatii decat la cutremure, inundatii, dar nu la seceta la situatii 
de urgent, exista o oportunitate pentru accesare fonduri, sunt facute 
masuratorile, mergem la Agentia de Mediu si la Ape, apoi discutam proiectul 
mare . 

Dl. Presedinte de sedinta avem accelasi proiect si la punctual nr. 3 , dar 
difera puntele- aductiune apa Slobozia si aductiune apa- Valea Catinei . 

Dl. Paraschiv Ion sumele sunt mai mari la Slobozia ca la Valea Catinei in 
notele conceptuale. 

Dl. Primar cele doua proiecte difera de adancime, debitul de apa, 
diferenta de utilitat, etc. 

Dl. Paraschiv cand va incepe aceste foraje ? 
Dl. Primar este vorba de documentatii, sa se gassesca o solutie sa se 

dea avize cat mai repede, ex. Apele Romane da avizul in 60 de zile , seceta 
podologica a fost confirmata, 

Dl. Birlodeanu Adrian exista documentatiile si mai trebuiesc acizele, 
oamenii intreba , sa stim ce le spunem . 

Dl. Primar asteptarea este generala, nu mai este apa nici in fantani, cred 
ca seceta ca acum, nu a mai fost demult . 

 
Președinte de ședință nefiind discuți supune la cele doua proiecte de 

hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
 
 
4. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației unui imobil  

(clădire+teren)aparținând domeniului public al Comunei Cătina, din 
imobil cu destinația de unitate de învătământ în imobil  pentru 
desfăşurarea unei  activităţi de protecție socială, pe o  perioadă de 5 
ani - inițiator primar Radu Gheorghe 



Dl. Primar da citire referatului de aprobare : deci domnul Nanau mai are 
de stat inca 5 ani acolo, sta demult acolo, am vorbit si cu ele, el a bagat niste 
bani acolo . 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Coman Gheorghe , are copii, el nu este proprietar acolo . 
Dl. Popescu Vasile, dl. Paraschiv Ion consiliul local l-a ajutat cat a putut. 
Dl. Primar sa vedem obligatiile pe care le are acolo  sip e care trebuie sa 

le respecte . 
Dl. Popescu Vasile  daca nu ar fii fost acolo. Constructia era la pamant 

demult. 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
Dl. Primar  este vorba de fonduri europene-documentatiile in vederea 

accesarii lor, in masuratorile pe GPS la drumuri, devizul general de alimentare 
cu apa in comuna Catina este C+M este 23.600.200, acum sunt la Minister de 
interne ca cifre informative ; seceta ne-a adus pe toi la realitate pentru ca 
captarile au secat si chiar si in fantani . Sunteti dispusi sa ne intanlim si in 
septembrie , sa ramana pana pe data de 15  . 

 
Dl președinte de ședintă declara închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
       NEGOITA GHEORGHE                                  DIACONU DORINA 


